
SKOLEBESTYRELSESMØDE  

Torsdag den 24. november 2022 kl. 17.30 – 20.30 

 

Mødeindkaldelse Dato: 24-11-2022 Tid: 17.30-20.30 

Mødested Lundehusskolen - hovedbygningen 1. sal  

Medbring 
 

Skolebestyrelsens 
medlemmer:  

Forældrerepræsentanter:  

• Kristina Helene Werner Andersen  

• Gauri Onkar Bhave  

• Lone Buch  

• Nina Boelslund Nielsen (KKFO-repræsentant) 

• Malene Rasmussen  

• Karen Mette Fog Pedersen  

• Caroline Raun Hansen  

• Mette Dissing Sandahl (suppleant)  
Medarbejderrepræsentanter:  

• Stine Louise Dath Pradella (Pædagog - Lundehuset) 

• Lars Laursen (Lærer - Lundehusskolen) 
Elevrådsrepræsentanter:  

• Alma 

Tilstede:  Kristina, Caroline, Mette, Kim, Alma, Lars, Nina 

Afbud: Gauri, Malene, Karen Mette, Lone, Stine, Bodil, Eva 

Ikke meldt afbud:  

Referent  Lars 

Indbudte   

Kopi til 
 

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

17.30 - 17.35  1. Godkendelse af dagsorden og referat.   Godkendelse    

17.35 - 17.45 2. Nyt fra elevrådet  Orientering  Eleverne 

Referat af 
orienteringen 

Mødeleder: Karen-Mette Ordstyrer: Lars  
Alma fortalte at der intet nyt fra elevrådet.  

 

 

Tidspunkt  Emne  

18.15 - 18.30 PAUSE  

 

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

17.45 - 18.15 3. Evaluering af mobilpolitik  Drøftelse og evt. 
godkendelse  

  

Baggrund Det er aftalt med elevrådet og angivet i mobilpolitikken, at politikken skal evalueres 

og evalueringskriterierne udarbejdes sammen med elevrådet.  

Formål At skolebestyrelsen tilpasser og godkende elevrådets samt udskolingen forslag til 
evaluering af mobilpolitikken.   

Bilag Eftersendes  

Referat af 
drøftelse  

Elevrådets og udskolings forslag til evaluering af mobilpolitikken blev fremlagt og 

godkendt. Der blev spurgt ind til hvor stor en vægt undersøgelsen skal have? I 

sidste ende er det en voksen beslutning og de voksnes perspektiv vægtes derfor 

højest. Der skal tænkes. 

Skolebestyrelsen opfordrede til, at man i stedet for interviews med fokusgrupper, 

brugte noget af tiden ifm. læringssamtaler til at spørge ind til den nye mobilpolitik.  

Fx om der er nogle af klassekammeraterne, der profiterer af mobilfri skole og hvilke 

alternativer til mobiltelefonen der kan bruges tid på i pauserne?  

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

18.30 - 18.45 4. skolebestyrelsen opgave ifm. skolelørdagen Drøftelse og evt. 
godkendelse  
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Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

18.45 - 19.15 5. Identitet (målsætning og værdigrundlag), Orientering og 

drøftelse  

Nina 

Baggrund Skolen har gennem en længere årrække arbejdet med kommunikation som et 

indsatsområde. I den forbindelse har vi udarbejdet en kommunikationsstrategi, som 

skolebestyrelsen skal orienteres om og forholde sig til.   

Formål Orientering og drøftelse af skolens kommunikationsstrategi og status på arbejdet 

med kommunikationspolitikken.  

Bilag Kommunikationsstrategi  

Referat af 

drøftelse  

Kim fremlagde kommunikationsstrategien ved hurtig gennemgang. I 2019 var der 

nedsat en kommunikationsgruppe, som arbejdede med at identificere de 

hovedudfordringer, som der var på skolen og udgjorde behovet for en 

kommunikationsstrategi.  

Der blev spurgt indt til, om der er brug for at vi udfolder mere ift. 

kommunikationsstrategien? Det var der ikke, men der efterlyses mere ensretning og 

retningslinjer ift., hvad skolen kan forvente af forældrene og omvendt.  

Der blev også spurgt ind till, hvordan vi sikrer os at informationen kommer ud til 

personalet? Det gør skolen bl.a. via personale- og teammøder.  

Der var et ønske om at ændre strategien fra at tage sit udgangspunkt i 

problematikker til en drøm om, hvor vi gerne vil hen. Skolen er et andets sted i dag 

end 2019. Der blev nedsat en kommunikationsgruppe, som Mette og Kristina 

(forældre) meldte sig til. Kim ser om der er andre fra hhv. almen, KKFO, 

Lundehuset der kan være med.  

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

19.15 - 19.30  7.  Opfølgning på kontaktforældremøde (udskudt 

fra sidste møde)  
 

Drøftelse   Kim 

Baggrund Den 5. oktober var der kontaktforældre med skolebestyrelsens årsberetning og 
inklusionsdrøftelse, hvor der var spørgsmål og kommentarer som skolebestyrelsen 
skal følge op på.    

Formål At drøfte om der er emner, som skolebestyrelsen skal følge op på og evt. hvordan?  

Bilag Ingen bilag  

Referat af 
drøftelsen  

Der var flere gode input, som skolebestyrelsen tager med i det videre arbejde med 
at formulere et princip for Skolens arbejde med elevernes udvikling i skolens faglige 
og sociale fællesskaber.  Der var primært input til kommunikation, når det er svært, 
og, hvordan forældre kan støtte op omkring inklusionstanken.  

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

19.30 - 20.00  8.  Skolens arbejde med elevernes udvikling i 

skolens faglige og sociale fællesskaber (Udskudt 

fra sidste møde)  
 

Drøftelse   Kim 

Baggrund Jf. folkeskoleloven skal vi have et princip for Skolens arbejde med elevernes 
udvikling i skolens faglige og sociale fællesskaber 

Baggrund Personalet og ledelsen har et ønske om at gøre skolelørdagen til en ”sommerfest”, 

hvor hver årgang har faste opgaver. Ydermere er der et forslag om at 

skolebestyrelsen årsmøde afholdes i forbindelse med skolelørdagen.  

Formål At skolebestyrelsen drøfter, hvad deres opgave er ifm. skolelørdagen.   

Bilag Ingen bilag  

Referat af 
drøftelse  

Skolebestyrelsen vil gerne have Bod, ved bålhytten, der sælger sodavand. Der skal 
også være mulighed for at sidde der sammen med andre. Skolebestyrelsen 
foreslog, at 8. klasserne kan grille og sælge pølser samme sted. Ved årsmødet skal 
der gøres reklame for at skolebestyrelsen har en bod, der sælger sodavand. Alle er 
velkomne til at komme og spørge ind til skolebestyrelsens arbejde. 
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Formål En drøftelse af processen for udarbejdelse af princippet.  

Bilag • Refleksionsskema for principarbejdet 

• Til inspiration: Elevernes udvikling i skolens faglige og sociale fællesskaber | 
Skole og Forældre (skole-foraeldre.dk) 

 

Referat af 
drøftelsen  

Der blev drøftet, hvordan processen for udarbejdelsen af princippet skal foregå.  
Med udgangspunkt i inspirationsprincippet fra skole og forældre udarbejder Kim og 
Lars et forslag til principper, der tager højde for vores arbejde med inklusion og 
bemærkningerne fra kontaktforældremødet. Det er fx skolens trivselspolitik, linjer, 
holdundervisning (co-teaching), forebyggende forløb og kommunikationsstrategien  
Kim og Lars har udkastet med til mødet i februar.  

 

Tidspunkt 
20.00 - 20.15 

9. Orientering fra:  

• medarbejdere  

• formanden og øvrige bestyrelsesmedlemmer 

• ledelsen  

Referat af 
orienteringen 

Medarbejdere: Christian har spurgt til hoveddørens side eldør. Den er blevet fikset 
ca. 7-8 gange, og der rykkes jævnligt for udbedring. Hvis skolen selv begynder at 
pille ved den, inden 5-års gennemgang, så ryger garantien.  
 
Nina har været på kursus i skolebestyrelsens arbejde. Hvis andre er interesseret, er 
det løbende mulighed for at tilmelde sig kurser. Man kan finde kurserne på skole og 
forældres hjemmeside. Nina henviser til katalog og sender det ud til alle.  
 
Foto til hjemmeside af bestyrelsen. Send gerne foto til Kim. 
 
Mette har interviewet to børn fra en skole. I 2024-2025 skal alle skoler screene for 
højtbegavede børn. Børn der i lige så høj grad kan være inklusionsbørn. Mette 
anbefaler at vi overvejer at arbejde med det. Kim foreslår, at vi tager det op ifm. 
planlægningens af næste skoleårs temaer for skolebestyrelsen.   
 
Træværket på vinduerne i fløjene trænger til en kærlig hånd. Kim følger op på det.  

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

20.15 - 20.25 10. Henvendelse fra forældre   Orientering   

Referat af 
orienteringen 

Der er spurgt ind til, om der generelt er pasning af børn til forældremøder. Kim 
svarer, at den mulighed er tilstede.  

 

Tidspunkt  Emne  

20.25 - 20.30 11. Eventuelt: 
Der var et forslog om at lave et kort filmreferat af møderne. Der blev taget godt imod 
forslaget. Fremover afsluttes møderne med at der aftales, hvilke punkter der skal 
med i videoen samt input til hvad der skal vægtes i filmen. 
 
Derudover kan der også laves en introducerende kort film med SB’s arbejde samt 
hvad og hvordan vi arbejder med de opgaver der ligger for dagen.  

12. Punkter til kommende møder: 

• Valg af ordstyrer og mødeleder  

• Karen Mette er mødeleder og Stine er ordstyrer. 
 

 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/elevernes-udvikling-i-skolens-faglige-og-sociale-f%C3%A6llesskaber
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/elevernes-udvikling-i-skolens-faglige-og-sociale-f%C3%A6llesskaber

